
Taliansky profesor: Druhá vlna epidémie asi nepríde

9. júla 2020    Krátke správy

Profesor Alberto Zangrilo, primár oddelenia intenzívnej starostlivosti nemocnice San Raffaele v lombardskej

metropole Miláno, povedal pre taliansky katolícky portál Il Sussidiario, že epidémia Covid – 19 skončila.

Už od 18. apríla nemá na jednotke intenzívnej pomoci nikoho hospitalizovaného a počnúc májom sa ani na

miestnu pohotovosť nedostavil nikto s podozrením na toto onemocnenie. Opakuje to a dokladá okrem iného

aj v rozhovore pre taliansku televíziu La7, kde povedal: „Neviem, či príde druhá vlna, myslím si, že
nie a dúfam, že v to dúfajú všetci, ale keby mala prísť, tak sme povedali jasne, bez toho aby
niekto mohol vyvrátiť to, čo hovoríme – že v dôsledku vynaloženého úsilia všetkých veľkých
nemocníc na celom svete tento vírus teraz poznáme a vieme ako mu čeliť v konkrétnom
prípade, ako aj v rámci určitého územia.

Hovoriť preto dnes, že deti sa asi nebudú môcť vrátiť do školy, že nesmieme cestovať
lietadlom a musíme zostať doma, sa rovná tvrdeniu, že máme umrieť, pretože sme imbecili
a musíme sa zavrieť doma a čakať, až príde tá strašná druhá vlna a snažiť sa umrieť v čo
najmenšom počte.

Tak tomu však nie je! Jasné! Tak tomu nie je! Na obzore je kľudný zajtrajšok aj
z epidemiologického hľadiska,“ povedal popredný taliansky lekár pochybujúcemu novinárovi.
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